
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 5/2020 

z dnia 30 czerwca 2020 
 
Miejsce spotkania: Sala Lea i Sala Kupiecka, Plac Wszystkich Świętych 3-4. Godzina rozpoczęcia  
posiedzenia - 16.30.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:  

• Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego (Rada) w składzie przewidzianym w § 1 zarządzenia 
nr 1985/2019 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 05.08.2019 r. (z późn. zm.); 

• Pan Andrzej Kulig - Zastępca Prezydenta Miasta ds. Polityki Społecznej i Komunalnej, 
• Pan Mateusz Płoskonka - Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia UMK 
• Krystyna Śmiłek – Geolog Powiatowy, Wydział Kształtowania Środowiska UMK 
• Dominik Bobrowski - Główny Specjalista,   Referat Ochrony Powierzchni Ziemi i Geologii Wydział 

Kształtowania Środowiska UMK 
• Łukasz Płaszewski – Miejskie Centrum Obsługi Oświaty  
• Iwona Kluza – Wąsik – Zarząd Zieleni Miejskiej  

 
Wszyscy zebrani potwierdzili swoją obecność podpisem na  liście stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
Protokołu. 
 
Posiedzenie otworzyła Współprzewodnicząca Rady Pani Angelika Kuczaj, przywitała zebraną Radę oraz 
przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. otwarcie posiedzenia RBO, 
2. omówienie oceny merytoryczno-prawnej wybranych propozycji zadań zgłoszonych w 

tegorocznej edycji  BO,  
3. omówienie propozycji metod podziału środków przeznaczonych na realizacje zadań VIII edycji 

BO, 
4. omówienie zakresu zmian w Zarządzeniu Prezydenta Miasta Krakowa w  sprawie powołania Rady 

Budżetu Obywatelskiego miasta Krakowa. 
 
Rada przyjęła plan posiedzenia. 

 
AD.2/ Omówiono w kolejności projekty o numerach ewidencyjnych: BO.OM.62/20, BO.OM.90/20, 
BO.OM.35/20, BO.OM.65/20, BO.OM.157/20, BO.D9.10/20, BO.OM.148/20, BO.OM.87/20, 
BO.OM.61/20, BO.D18.54/20, BO.D8.40/20, BO.D18.77/20, BO.OM.153/20, BO.D12.40/20, 
BO.OM.74/20. Opis sprawy wraz ze stanowiskiem Rady spisano w załączniku nr 2 do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad.3/ Pan Mateusz Płoskonka przedstawił propozycję podziału środków, która po ewentualnym przyjęciu 
zostałaby zastosowana w VIII edycji BO.  
 
Pula środków przeznaczona na projekty dzielnicowe, została by podzielona w następujący sposób : 
- 50% kwoty podzielone równo na 18 dzielnic 
- 50% podzielone przez liczbę mieszkańców Krakowa ogółem i pomnożona przez liczbę mieszkańców w 
każdej z dzielnic. 
Podobny sposób podziału środków obowiązuje w innych miastach (m.in. Gdańsku, Katowicach).   
 
Przygotowana i przedstawiona prezentacja wraz z wyliczeniami zostanie przesłana do wiadomości 
Członków Rady, która powróci do rozmowy na kolejnym posiedzeniu. 
 
Ad.4/  Sytuacja epidemiczna wymusza wprowadzenie zmiany w Regulaminie prac Rady Budżetu 
Obywatelskiego dotyczącą prowadzenia posiedzeń Rady w formie on-line, jeśli zajdzie taka potrzeba. 
Przedstawiciele UMK przedstawili propozycję wprowadzenia w § 4 ust. 2 Regulaminu zapisu o treści: 



„Jeżeli członkowie Rady wyrażą zgodę w formie pisemnego oświadczenia na udział i utrwalanie wizerunku, 
dopuszcza się możliwość organizacji posiedzeń z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej na wniosek 
Prezydenta”. 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

Głosowało 15 osób  ZA  14  PRZECIW  0  WSTRZYMAŁO SIĘ  1 
Rada przyjęła Rekomendację o konieczności przedstawienia Prezydentowi Miasta Krakowa 

propozycji zmiany Regulaminu 
 

Na wniosek Pana Współprzewodniczącego RBO Jana Pietrasa, omówiono kwestie sposobu głosowania 
Rady oraz konieczność wpisania w § 4 ust. 5 Regulaminu zapisu o treści: 
 
„Stanowiska Rady podejmowane są zwykłą większością głosów w głosowaniu jawnym przy obecności 50% 
uprawnionych do głosowania, plus jedna osoba”.   
 
 
Przystąpiono do głosowania 
 

Głosowało 13 osób  ZA  4  PRZECIW  5  WSTRZYMAŁO SIĘ  4 
Rada nie przyjęła Rekomendacji za zmianą Regulaminu dot. głosowania 

 
 
 
 
Termin kolejnego posiedzenia Rady - wrzesień 2020. 
   
Koniec posiedzenia godzinna 18.30. 
 
Protokołował: Sebastian Kowalski - Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK. 
 
 
 

Protokół zatwierdziła: Angelika Kuczaj Współprzewodnicząca Rady Budżetu Obywatelskiego 
 

 
  
 
 

 


